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Interpelacja

W sprawie zdiecia znaku drogowego C-5 nakaz jazdy prosto przy nowei ulicy

iadac od ulicy Kr6lowej Jadwigi do uliry Kaliskiei.

w imieniu mieszkafic5w osiedla Pofudnie zwracam siq z proSbq o zdjqcie znaku c-5 nakaz jazdy

prosto przy nowej ulicy jadqc od uliry Kr6lowel Jadwigi do ulicy Kaliskiej. znak drogowy znajduje

siq na wysokosci wyjazdu z ulicy Broniewskiego i powoduie zamieszanie na drodze. Kierowcy

jadqcy od ulicy K16lowei Jadwigi skrecaiq w lewo w ulice Broniewskiego, a znak nakazuje inaczej.

Podjqte dziafania podwyiszq poczucie bezpieczefstwo mieszkaic6w w tym miejscu.
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